



Terms & Conditions:

1. Participants must be within the defined age group (14 – 40)
2. You can participate as an Individual or a team of 1 to 3 members
3. Once the idea is submitted switching teams will not be permitted
4. The Bank will be the sole owner of any intellectual property that results from the Contest and has the right to implement the ideas
5. The participant should agree not to hold the Bank nor the Organizers liable for any loss or damages of any kind in connection with the Event or prizes
6. The participant should agree that the decision of the judges selected by the Bank is final in relation to any prizes that may be awarded
7. The participant should agree that the participant's name, image, likeness, photographs, video and description of their idea/application may be used by the Bank and the Organizers on their websites, in promotional material and in any publicity accompanying or resulting from the Event including but not limited to any press, blogs or articles on social media
8. The participant should agree not to use or promote offensive or illegal material in their idea/application.
9. The participant should agree that the participation in the event will not breach any duty of confidentiality or contractual rights owed to any third party
10. The Bank will not be responsible for and will not assist in resolving any dispute between team members
11. The Bank may change the Contest Timelines at any point during the Contest period, any changes would be notified through Social Media and the Contest page.
12. BankDhofar and Maisarah staff cannot participate
13. Commercial/Government entities cannot participate
14. The Bank reserves the right to amend these terms and conditions at any time. These terms and conditions shall be governed by the laws of Oman and subject to the jurisdiction of the Courts of Oman

الشروط والأحكام:

1. يجب أن يكون المتسابق ضمن الفئة العمرية المحددة (14 – 40)
2. يمكن للمتسابق المشاركة بشكل منفرد أو كمجموعة مكونة من 3 أفراد كحد أقصى
3. حالما يتم تقديم الفكرة، لن يُسمح بتغيير أو استبدال الفرق
4. سوف يكون البنك هو المالك الوحيد لأي ملكية فكرية ناتجة من المسابقة وله الحق بتطبيق الأفكار
5. يوافق المتسابقون على عدم تحميل البنك أو المنظمين المسؤولية عن أي خسائر أو أضرار من أي نوع متعلقة بالحدث أو الجائزة
6. يوافق المتسابقون على أن القرار المتخذ من قبل البنك يعدّ نهائياً وملزماً فيما يتعلق بأي جوائز قد يتم منحها
7. يوافق المتسابق على حق البنك و المنظمين في استخدام اسم المتسابق و صورته و هيئته و الصور و الفيديوهات المتعلقة به و مواصفات الفكرة التي قام بتقديمها و تطبيقها، في الموقع الإلكتروني لأغراض ترويجية أو دعائية مصاحبة او ناتجة عن الحدث، على سبيل المثال لا الحصر، الصحافة، المدونات، أو المقالات في برامج التواصل الاجتماعي
8. يوافق المتسابق على عدم استخدام أو الترويج لمواد مسيئة أو غير قانونية في الفكرة/ التطبيق المطروح.
9. يوافق المتسابق على أن مشاركته في المسابقة لن تشكل خرقاً أو مخالفة لأي حقوق المحافظة على السرية و الحقوق التعاقدية المملوكة لأي طرف ثالث
10. لن يتحمل البنك المسؤولية ولن يقدم العون في حل أي نزاع قد ينشأ بين أفراد الفريق
11. يحق للبنك تغيير الأوقات الزمنية للمسابقة في أي وقت خلال فترة المسابقة، سيتم الإشعار بأي تغيير عبر برامج التواصل الاجتماعي و صفحة المسابقة
12. لا يمكن لموظفي بنك ظفار و ميسرة المشاركة في المسابقة
13. لا يمكن للمؤسسات الحكومية/ التجارية المشاركة في المسابقة
14. يحتفظ البنك بالحق في تعديل هذه الشروط و الأحكام في أي وقت. تخضع هذه الشروط والأحكام للقانون السائد و المطبق في سلطنة عمان و للسلطة القضائية للمحاكم في السلطنة.